



THE AWARD-WINNING DATA RESEARCH PLATFORM AND BUSINESS INTELLIGENCE TOOL

WRDS supports global research and analysis for over 30,000 Corporate, Academic, Government and Non Profit clients in 33 countries in Accounting, Banking, Economics, ESG, Finance, Insurance, Marketing and Statistics.

Institutions include Harvard University, Hong Kong University of Science and Technology, University of Chicago, Massachusetts Institute of Technology, London Business School, National University of Singapore, U.S. Department of the Treasury, Bank of Canada, University of New South Wales, INSEAD, University of Zurich, and many more.

WRDS is also a valuable recruiting tool to attract and retain leading faculty and thought leaders. Having WRDS signals that your institution is dedicated to providing best-in-class research tools that can be applied to the classroom and the Boardroom.

RESEARCH BENEFITS

- WRDS can improve research efficiency and speed by as much as 40%: reduced time to data discovery, analysis and publication
- Seminal paper replication, research applications and utilities and an extensive suite of template and sample programs developed by our Doctoral-level staff
- WRDS offers flexible delivery and access options through web queries, the WRDS cloud and WRDS client server using PC SAS, Matlab, Stata, R, and Python
- Doctoral-level staff ensures you can retrieve, analyze and dissect the critical business data you need to make informed decisions.
- Integrated access to numerous datasets across multiple disciplines providing over 200 terabytes of data in a single platform

Wharton Research Data Services (WRDS) provides the leading business intelligence, data analytics, and financial research platform for global institutions dedicated to providing comprehensive thought leadership and historical analysis. Part of the Wharton School, WRDS is a powerful computing platform that provides unparalleled access to global financial data, research utilities, and insight into the latest innovations in academic research. As the leading data research platform for over 40,000 commercial, academic, and government users in 30+ countries—WRDS is the global gold standard in data management and research, all backed by the credibility and leadership of the Wharton School.

PROMOTION OF RESEARCH

- For Institution and Faculty—
Best Paper Awards, Research Promotion
- For Sponsors and Alumni—
Donation Promotion, Research Promotion
- Partnership with Doctoral Programs

“WRDS is the gold standard for a research and data platform and has been indispensable for my research. WRDS has been an important contributor to the development of empirical research in academic finance over the last decade. The professional and technical staff at WRDS are always a few steps ahead of the needs of finance academics.”

*Robin Greenwood, Associate Professor,
Harvard Business School, Harvard University*

Contact: WRDS | <http://whartonwrds.com> | wrds@wharton.upenn.edu | +1 877-438-9737

沃顿研究数据中心 (WRDS)

沃顿研究数据中心 (WRDS) 为广大用户提供全球领先的研究数据平台和商业智能工具。我们服务于高等院校、政府监管机构、公司企业、和非盈利团体。超过30,000的客户群体遍布全球32个国家和地区。

沃顿研究数据服务为众多知名机构提供会计学，金融学，经济学，保险、营销和统计相关方面的分析研究数据。其中包括：北京大学、哈佛大学、伦敦商学院、麻省理工学院、美国财政部、清华大学、斯坦福大学、香港科技大学、新加坡国立大学、新加坡南洋理工大学、及芝加哥大学。

对提高研究效率的贡献

- WRDS能够帮助研究学者缩短数据搜索、分析及论文发表的流程时间，从而极大提高研究效率（节约时间或高达40%）
- 由博士组成的研究团队提供经典论文的复制性研究、及开发的丰富模板和范例程序套件
- 博士研究员的科研后备支持能确保用户轻松下载、检索和解析关键的金融经济数据，帮助用户做出明智的决策
- WRDS提供灵活的数据下载和互动访问模式，包括：网络查询、云服务和客户端服务（PC SAS、Matlab、Stata、R和Python等）
- 单一平台和入口，提供超过200 TB的不同学术领域的数 据



对学术促进的贡献

- 学术机构和教学人员 - 最佳论文以及研究表彰
- 赞助单位和校友方面 - 捐赠表彰

“ WRDS是一个研究数据平台的黄金标准，已经成为我的研究中不可或缺的一部分。近十年，WRDS对金融学术界实证研究方面的成长提供了重大的贡献。WRDS的专业技术人员始终能够前瞻性地预测金融领域最新的学术需求。

联系我们

如果您想深入了解WRDS和其所包含的数据集全单，请访问 www.whartonwrds.com

WRDS | www.whartonwrds.com | wrds@wharton.upenn.edu | +1 877-438-9737

WHARTON
RESEARCH
DATA
SERVICES

The Global Standard for Business Research
wrds